

Financial Offer: Supplying and Installing Gas Network in Al-Hol Camp in – NES

العرض المالي: تجهيز وتركيب شبكة غاز في مخيم الهول شمال شرق سوريا

#	Items Description	Descriptions	الوحدة	الكمية	سعر الوحدة بالدولار الأمريكي	السعر الاجمالي بالدولار الأمريكي
		الوصف	Unit	Qty	Unit Price (USD)	Total Price (USD)
1	Securing the gas network accessories: *Supplying materials to install the gas network accessories in the communal kitchens in Al-Hol camp in Annex 4 (Metal Hex Nipple, Copper Valve, Hose Nipple, Tifalon (small size), T...).	تأمين ملحقات شبكة الغاز: توريد مواد تركيب ملحقات شبكة الغاز في المطابخ الجماعية في مخيم الهول في الملحق 4 (شرار مسدس, صمام نحاسي, وصلة بين العزقة وخرطوم الغاز, تفلون قياس صغير, T, ...).	PCS	600		
2	Employing technical workshops and daily labor to install the gas network extensions in the facilities compounds in Al-Hol camp in Annex 4, the price includes the removal of old concrete around and in the gas pipes in order the extensions of the gas network and the lines connecting it. and the price including of cleaning gas pipes within the walls by pumping air with an air compressor and cleaning it from dust within them.	توظيف الورش الفنية والعمالة اليومية لتركيب تمديدات شبكة الغاز في مجمعات المرافق بمخيم الهول بالملاحق 4 السعر يشمل ازالة الخرسانة القديمة حول وداخل انابيب الغاز من اجل تمديدات شبكة الغاز والخطوط. توصيله. والسعر يشمل تنظيف مواسير الغاز داخل الجدران بضخ الهواء بضغط الهواء وتنظيفه من الغبار بداخلها.	PCS	600		
3	Providing gas regulator device best type approved type in the local market.	تقديم جهاز تنظيم الغاز أفضل نوع معتمد في السوق المحلي.	PCS	600		
4	Providing Gas- Hose 8*14mm between gas regulator and gas cylinder approved type in the local market.	تقديم خرطوم غاز بين المنظم (ساعة الغاز) واسطوانة الغاز قياس 4*18 مم أفضل نوع معتمد في السوق المحلية.	M.L	825		
5	Providing gas cylinder lashes (Rubber washer)	تقديم جلدة اسطوانة الغاز.	Kg	50		
6	Providing clamps for gas pipes.	تقديم قفص للخرطوم.	PCS	3000		
7	Providing gas cylinder copper reducer pieces.	تقديم نقاصة للاسطوانة المعطوبة.	PCS	200		
Grand Total in USD						

NOTE:

- Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the Financial Offer.
- Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.
- The price must include the delivery of materials and complete process to Al-Hol Camp.
- The offered Price includes, transportation, loading & unloading and any other cost to distribute as per the locations/quantity required.
- Any Items (Goods or Materials) to be proposed shall not be manufactured or produced by any restricted country (Iran, Libya, Cuba and North Korea).
- The company must submit approved site visit form and to be added to bid documents.

ملاحظة:

- منظمتنا ليست ملزمة بشراء الكمية الكاملة المذكورة في جدول الكميات.
- المنظمة ليست ملزمة بان تتعاقد مع شركة واحدة، ويمكن تجزئة العطاء بين أكثر من شركة.
- السعر يجب ان يتضمن توصيل المواد في مخيم الهول
- الاسعار المقدمة جميع المصاريف من نقل و تحميل و توزيع للمواقع المطلوبة.
- أي مواد او معدات مقدمة للمنظمة ذو منشأ او انتاج من (اليران وليبيا وكوبا وشمال كوريا) غير مقبولة وبناء عليها سيتم رفض العرض المقدم.
- يجب على الشركة تقديم استمارة زيارة الموقع موقعة ومعتمدة من قبل المهندس المشرف للمنظمة و يجب ارفاقها مع مستندات العطاء.

Name of Signatory:.....

Title of Signatory:.....

Name of Bidder:.....

Signature & stamp:

Date of Signing:.....